

## 關於 ISIC

國際標準行業分類卡成立於 1953 年，首先是世界各地的學生證明自己的正式學生身份，並在 130 多個國家充分利用成千上萬的有針對性的學生福利和折扣。

### About ISIC

First established in 1953, the ISIC card allows students the world over to prove their official student status and make the most of thousands of targeted student benefits and discounts in over 130 countries.

為了幫助培養跨文化理解和國際交流，該卡最初為學生提供了旅遊機會的獨家折扣，讓持卡人以更低的速度發現和與新國家，文化和語言互動。

Developed to help nurture cross-cultural understanding and international exchange, the card originally provided students with access to exclusive discounts on travel opportunities, allowing cardholders to discover and interact with new countries, cultures and languages at reduced rates.

現在，在數字時代，ISIC 卡已經發展到最適合現代學生的需求。雖然旅遊福利將始終保持在卡的核心位置，但 ISIC 持卡人也可享受與學生生活各方面相關的超過 15 萬種產品，服務和體驗的優惠和優惠。ISIC 持卡人有許多優惠，從教育課程，軟件許可證，數字通信，公共交通和雜誌訂閱到音樂流，咖啡館和餐館，音樂節，主題公園，體育賽事，世界遺產等等！

Now, firmly in the digital age, the ISIC card has evolved to best meet the needs of the modern day student. Although travel benefits will always remain central to the card, ISIC cardholders also gain preferential and discounted access to over 150,000 products, services and experiences relevant to all aspects of student life. There are a multitude of offers available to ISIC cardholders, from educational courses, software licenses, digital communications, public transport and magazine subscriptions, to music streaming, cafés and eateries, music festivals, theme parks, sporting events, world heritage sites and more!

ISIC 卡自 1968 年起由聯合國教育，科學及文化組織（教科文組織）認可。該卡被世界各地的大學，學術機構，學生會，國家政府，金融機構和教育部認可。

The ISIC card has been endorsed by the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization (UNESCO) since 1968. The card is recognised by universities, academic institutions, student unions, national governments, financial institutions and ministries of education around the world.

### 如何找到優惠和折扣？

請使用卸載搜索引擎來搜索全球的優惠和折扣。您還可以在線免費下載 Android 和 iOS 設備的免費 ISIC 應用程序，以便在您移動時搜索優惠和折扣。

#### How can I find benefits and discounts?

Please use the discount search engine to search for benefits and discounts worldwide. You can also download the free ISIC App for Android and iOS devices online to search for benefits and discounts when you're on the move.

您的卡片為您提供各種折扣和特別優惠，包括旅遊，娛樂，教育和軟件福利。折扣和優惠在世界各地有所不同，以便在國內節省大筆資金，並在出國旅行時確保您的 ISIC 卡隨處可見！

Your card provides you with a wide range of discounts and special offers including travel, entertainment, education and software benefits. Discounts and benefits vary around the world so to make significant savings at home and when travelling abroad make sure your ISIC card goes everywhere with you!

ISIC 折扣搜索引擎 <https://www.isic.org/discounts/>

當地利益 [http://www.travel934.org.tw/isic\\_benefit/F01Benefit/](http://www.travel934.org.tw/isic_benefit/F01Benefit/)

學生票 <http://www.statravel.org.tw/>

ISIC discount search engine <https://www.isic.org/discounts/>

Local benefit [http://www.travel934.org.tw/isic\\_benefit/F01Benefit/](http://www.travel934.org.tw/isic_benefit/F01Benefit/)

Student ticket <http://www.statravel.org.tw/>